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Styrelsearbetet 

Styrelsen har haft 3 st. protokollförda möten sedan den bildades. Samtliga mötesprotokoll 

har delgivits till revisorerna.  

Pandemins negativa påverkan fortsatte under verksamhetsåret 2021/2022. Ett fysiskt 

årsmöte för 2020/2021 kunde inte genomföras förrän 30 oktober 2021, varför endast ett 

fåtal styrelsemöten har ägt rum sedan dess. 

Vi har strävat efter att hålla tävlingsverksamheten i gång. Vi kunde, trots att antalet 

deltagare har minskat rejält, erbjuda våra medlemmar tävlingar i olika former anpassade till 

olika målgrupper. Vi har Covid-anpassat våra tävlingar efter myndigheternas 

rekommendationer och medlemmars önskemål och behov, allt för att få spelarna att känna 

sig trygga och trivsamma med spelet vare sig det skett live eller online.  

Under denna period har den nya styrelsen påbörjat ett juniorsatsningsarbete i linje med 

SOS-junior- projektet som SBF organiserar. Även om alla är medvetna om att juniorrekry-
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tering är en tuff uppgift, tror vi ändå på att Uppsalabridgen skulle kunna dra sitt strå till 

stacken. Vår strategi är att stegvis stimulera ett antal juniorers intresse för Bridge – genom 

att synliggöra Bridgens Hus. För uppnå detta använder vi en ungdoms jobbsajt och erbjuder 

ströjobb som är anpassade till ungdomar vid våra bridge evenemang. På det viset attraherar 

vi juniorer till Bridgen hus och introducerar bridgespel som en tankesport för dem. Vi tror att 

minibridge kan vara ett kraftfullt verktyg för att få nybörjare att komma över 

budgivningströskeln och snabbare in i spelets kärna. 

Vi är medvetna om att detta är ett projekt som kräver såväl engagemang som finansiella 

medel. För detta ändamål har styrelsen lämnat in en ansökan om ekonomiskt stöd till UBF. 

Ansökan beviljades omedelbart med varm uppmuntran från UBF. Ett stort tack UBF! 

Vi hoppas att flera medlemmar vill och kan bistå styrelsen att driva projektet framåt genom 

att ställa upp som mentorer eller tränare till en eller flera ungdomar. I nuläget är arbetet 

fortfarande i ett startskede. Vi kommer förhoppningsvis att kunna berätta mer vid nästa 

årsmöte.   

 

Medlemsstatistik 

Medlem Betalande I-medlem Ständig  Junior  Summa 

2020/21 248 10 12 4 274 

2019/20 250 41 12 5 308 

2018/19 249 35 12 4 300 

Medlemsstatiken visar att minskningen i antalet medlemmar jämfört med året innan är 

mindre än vi befarade med tanke de minskningarna som pandemin inneburit för övriga 

klubbar i distriktet. Vi tillskriver detta resultat vårt enträgna arbete med att genom person-

till-person-metoder ta kontakt med våra medlemmar efter långtidsfrånvaron från bridgens 

hus.  

Tävlingsverksamhet och resultat 

Det första och också det största helgarrangemanget för den nya styrelsen var Uppsala 
Bridgefest den 11-14 november 2021, då spelades Svenska Cupen final och i anslutning till 
det vårt traditionella lagguld. Arrangemanget var ett samarbete mellan Uppsalabridgen och 
SBF, ett troget partnerskap som pågått under flera år och vi tror på ett fortsatt gott 
samarbete framöver.  
 
Lagguldet spelades de sista två dagarna parallellt med SC-finalspelet och vinnaren korades 
bland 23 deltagande lag, varav 13 lag från cupen. Till Uppsalabridgens ära tog lag Greven, 
som bestod av Christer Eriksson, Hans Kvick, Thomas Ivarsson och Johnny Österberg, 2:a 
plats. Vann gjorde SC-laget Cosmos.   
 
Till våra vardagliga tävlingar hör Uppsalaserien. Höstserien bestod av tre divisioner som 
spelas på måndag- respektive tisdagskvällar. Totalt 31 lag ingick. Efter 11 omgångar tog 
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vinterserien vid. Även där spelas tre divisioner och totalt 30 lag. Serien kommer att avslutas i 
slutet av februari eller början av mars 2022 beroende på antal lag i divisionerna. Under dessa 
kvällar var bordskryss obligatoriska till en början men sedan blev det valfritt, en åtgärd som 
balanserar mellan myndigheternas rekommendationer och spelarnas trygghetskänsla.   
 
Förutom livebridge, har RealBridge (RB) varit en viktig del av våra verksamheter. Med hjälp 
av Linnea Edlund och Björn Sörling (Västergötlands BK) kör vi parallella lagserier som spelas 
på torsdagskvällar på RB. Tre divisioner totalt 22 lag och 9 omgångar i höstserien, och sedan 
28 lag och 7 omgångar i vinterserien, som kommer att avslutas i slutet av februari 2022. 
 
Vad gäller partävlingar har vi aktiviteter på torsdagsförmiddagar i Bridgens hus. Ungefär var 
annan vecka spelas tävlingar i form av LiveBridgeCup (LBC) som SBF arrangerar och 
Uppsalabridgen är ansluten till. Totalt 10 speltillfällen, det sista blir i slutet av april 2022. 
 
Partävling på onsdagskvällar fortsätter visa ett kyligt intresse. Endast två kvällar i samband 
DM/SM-kvar i Mixed par och i Veteran drog till sig spelare, annars inget spel i huset. 
 
Däremot visar söndagsrally på RB mycket större intresse. Höstserie med 8 omgångar under 
oktober och december 2021 och 8 omgångar under jan – februari 2022 i vinterserien. Efter 
varje serie delas prispengar ut.  
 
Onlinespel, med sin fördel att geografiska förhinder elimineras, fortsätter troligen vara en 
ljusglimt i vår framtida verksamhet.   

 

Kursverksamhet 

RealBridge blev en väsentlig spelplattform även för vår kursverksamhet. Sedan 2021 håller 

Rolf Westman kontinuerligt spelträning på RB. Kursverksamhet är en viktig del av vårt 

rekryteringsarbete. Vi söker flera bridgelärare. Stöd i olika former finns för dem som kan 

tänka sig lära ut bridge. 

Uppsala Bridgeallians och Bridgens Hus 

Under hösten 2021 har husets uthyrning blommat ut rejält, vilket i hög utsträckning 

kompenserat intäktsförluster p.g.a. minskade spelaktiviteter, och därmed fått klubbens 

ekonomi i balans. Vi ser fram emot ett fortsatt konstruktivt samarbete med PBF Uppsala.  

 

_____________________   _____________________ 

Ping Huang    Per-Åke Sandvold   

 

    

_____________________   _____________________ 

Marito Karlsson   Leif Engström  
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_____________________                            

Rolf Westman   

                         

_____________________   _____________________  

 Hans Kvick     Annika Olén  

     


